



WESTIN
HOTELS & RESORTS

拾歲初禮抓周專案 1st Birthday Party for Baby

NT\$48,000+10% | 中式桌席2桌或西式派對點心30人份
Two tables of Chinese banquet dishes or Western style party for 30 guests

專案內容 Package Includes

· 席間三小時果汁無限暢飲	· Free flow juice for three hours
· 精緻賓客桌花及主題背板乙式	· Guest table floral arrangements and themed backdrop
· 小壽星餐點及8吋周歲蛋糕乙個	· Exclusive meal for birthday baby and one 8-inch cake
· 提供抓周道具、聰明門及專業主持一小時	· Various one-year-old catch items, a smart gate setup, and one hour of hosting
· 音響設備及無線麥克風(不含音控人員)	· Audio equipment and wireless microphones (technician not included)
· 親友住宿9折 (最多10間，限宴會當天或前一晚入住)	· 10% off accommodation discount (Maximum 10 rooms. For stay on the day or the night before the wedding)

本專案適用2026年1月1日至12月30日。

This package is applicable for events scheduled between January 1, 2026, and December 30, 2026.

中式桌席每桌10位。每多加一桌\$20,000+10%；西式派對每多加一位\$1,500+10%

Chinese banquet dishes accommodate 10 guests per table. Each additional table is \$20,000+10%. Western style party NT\$1,500 + 10% per additional guest.

本專案價格以新台幣計價。住房價格需另加10%服務費及5%營業稅。

All prices are quoted in New Taiwan Dollars (NTD). The accommodation price is subject to an additional 10% service charge and 5% tax.

本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權，恕不另行通知。

The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.